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F-TEKNOLOGSEKTIONEN 
PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2009-02-05 

Tid: 12.00–13.00 
Plats: Styretrummet 

Närvarande 

O R D F Ö R A N D E :  K A R I N  E L A M  
V I C E  O R D F Ö R A N D E ,  S E K R E T E R A R E :  M I K A E L A  H O L M   

K A S S Ö R :  E R I K  G A L L N E B Y  
L E D A M O T :  N I K L A S  J A K O B S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F 6 :  L I V  L U N D B E R G  
O R D F Ö R A N D E  D P :  J O N A S  L I N D G R E N  

O R D F Ö R A N D E  F N O L L K :  H A R A L D  F R E I J  
O R D F Ö R A N D E  S N F :  J O N A T A N  O L O F S S O N  
O R D F Ö R A N D E  F O C :  J O N N Y  K A R L S S O N  

O R D F Ö R A N D E  F A R M :  H U G O  N O R E L L  

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE  
 Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 hade förra helgen sektionsaktivabastu men det var inte så många närvarande. De håller på 

att planera inför Sektionens Dag.  

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har under veckan haft hofflor och imorgon ska de ha 90-tals Dup. De håller också på att 

planera aspningen. 

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
 FNollK har haft gemensam överlämning förra veckan. De har också fortsatt att planera inför 

nollkkalaset. 

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har under veckan utsett vinnare av Guldäpplet och haft teambuilding. Till nästa vecka ska 

de utvärdera om biobiljetterna har haft någon inverkan på antalet som svarat på 

kursutvärderingarna. 

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har sålt ett flipper och vill köpa något nytt flipper. Jonny har kollat med huset och vi får 

sätta upp draperi och lampor bakom flippren. 
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§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM har fått skjuta på sitt planerade lunchföredrag med Scania till nästa läsperiod. Förutom 

Scania har de också andra företag som är intresserade av att hålla lunchföreläsningar. Under 

veckan har de haft teambuilding och Hugo har varit på möte på kåren. 

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET  
Niklas var på KU-möte förra veckan. Där berättade de bl.a. att kåren ev. ska komma att ordna 

med utrymme för sektionshemsidor. De sa också att de söker personer som ska se över kårens 

åsiktsprogram och personer som vill söka kårledningen. De meddelande också att om vi vill 

sköta examenspåskrifter elektroniskt måste vi maila till kåren och tala om det. 

Mikaela var förra veckan på möte på kåren där de diskuterade kårens jämlikhets- och 

jämställdhetspolicy. 

Erik har hjälpt bilnisse och finform med ekonomifrågor. Vi har fått in klagomål från Styrelsen på 

ÄG fysik angående möbler och Erik har varit och pratat med dem och har fått en lista med vilka 

möbler som ska finnas hos dem. 

Karin har varit på NU-möte där det berättades att de ännu inte beslutat på vilket sätt kåren ska 

hantera disciplinärenden.  På NU:s hemsida finns det en guide om affischer och de som har ej 

sektionsspecifika arrangemang ska skicka ut affischer till Lindholmen. De kommer också att 

hålla konflikthanteringsutbildning. 

§ 9 TEAMBUILDING  
Vår teambuilding kommer att vara måndagen den 16 februari. Niklas ska kolla upp om vi kan 

bowla och äta något efteråt. 

§ 10 BERÄKNINGSNOD  
Viktor Griph var och berättade om beräkningsnoderna och om andra praktiska detaljer rörande 

dem. Karin ska kolla med Cederwall om underhållet av dem kan finansieras därifrån och Niklas 

ska kolla upp lokalfrågan. 

§ 11 SEKTIONENS DAG  
Det är inte så många anmälda teknologer till Sektionens Dag, så totala antalet som kommer är 

80-90 personer. Mat är beräknad till 50 kr per person och ett totalt kuvertpris är runt 100kr. 

Kl 13 ska vi i styret ses för att hjälpa till att bära bord och duka. 

§ 12 FOCUSGRUPPEN  
Focusgruppen har arrangerat borden i Focus på ett nytt sätt. Deras förhoppning är att borden 

placeras så efter varje städning. 
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Erik hade ett förslag om bokbytardag. Den skulle i så fall vara en dag i början av lv1 då man får 

lämna in gamla kursböcker och sätta ett pris på dem. Sedan säljs böckerna till personer i lägre 

årskurs och personen som lämnat in boken får sina pengar. 

§ 13 SEKTIONSMÄRKE  
Vi fortsatte diskussionen om sektionsmärket som började förra mötet. Ett förslag är att ha två 

programmärken så att F har kvar sitt märke och att TM för ett nytt med att det ändå finns 

likheter mellan dem så att de hör ihop. Tills nästa möte ska vi tänka igenom riktlinjer för 

märket så att det finns likheter mellan de två märkena. Karin ska också kolla med kåren om det 

finns plats att måla ett nytt märke om det införs. 

§ 14 NÄSTA MÖTE  
Nästa möte är torsdagen den 12 februari. 

§ 15 MÖTET AVSLUTAS  
Mötet avslutades. 

Karin Elam Mikaela Holm 
Ordförande Vice ordförande, 

Sekreterare 
 


